
OPM: Tekst kan nog enigszins wijzigen nav informatie die ik vanmiddag nog 

ontvang 

 

Kluppluz is (of eigenlijk was) een medisch kinderdagverblijf in Eindhoven voor 

kinderen met een jeugdzorg-indicatie. Vanwege de korting op de bijdrage uit 

provinciale autonome middelen en een aantal vereffenings maatregelen is het Medisch 

kinderdagverblijf geconfronteerd met een bezuiniging van ruim 8%, waardoor de 3 

groepen gesloten zijn.  

 

Voor in ieder geval negen Eindhovense kinderen en een aantal kinderen uit de regio 

betekent dit dat er op dit moment geen adequate zorg voorhanden is. Voor een aantal 

kinderen is tijdelijke plaatsing bij reguliere kinderdagverblijven geregeld, met extra 

begeleiding, maar dit is eindig en stopt per 31 januari. Een andere groep kinderen zit 

gewoon thuis. 

 

Op dit moment staan al deze kinderen op wachtlijsten bij andere medische 

kinderdagverblijven in de regio. Let wel; we hebben het hier over kinderen met een 

jeugdzorg-indicatie! 

 

Naar aanleiding van deze schrijnende situatie hebben de fracties van VVD en PvdA 

afgelopen dinsdag vragen gesteld tijdens een commissievergadering van de 

Eindhovense gemeenteraad. Zij eisen –terecht- dat er een oplossing komt voor deze 

jonge kinderen, die de dupe lijken te worden provinciale bezuinigingen. 

 

Tijdens de beantwoording stelde Wethouder Scholten zich op het standpunt –zoals we 

dat hier ook altijd doen- dat het niet mogelijk was bezuinigingen van andere 

overheden één op één op te vangen. Hierbij gaat het overigens nadrukkelijk over de 

transitieperiode waarin de provincie nog verantwoordelijk is voor de Jeugdzorg. 

 

Vandaar dat de fractie van de PvdA de volgende vragen heeft aan gedeputeerde Van 

Haaften: 

 

1) Is de gedeupteerde bekend met de problematiek die ik zojuist heb geschetst? 

2) Zijn er in Brabant meer Medisch kinderdagverblijven die ten gevolge van 

bezuinigingen op autonome provinciale middelen voor de jeugdzorg hun 

activiteiten hebben moeten sluiten? 

3) Kunt u –in deze context- aangeven hoeveel kinderen op dit moment niet de 

zorg krijgen waarvoor zij geïndiceerd zijn? 

4) Hoe verhouden deze gevolgen van provinciale bezuinigen zich tot de 

uitspraken van de Gedeputeerde dat de provincie, zolang zij verantwoordelijk 

is voor jeugdzorg, ook de volle verantwoordelijkheid blijft dragen voor een 

goede uitvoering van haar wettelijke taken op dit gebied? 

5) Is de Gedeputeerde met mij van mening dat voldoende aanbod van zorg aan 

geïndiceerde kinderen daartoe behoort? 

6) Is de Gedeputeerde bereid om met de betrokken wethouder in gesprek te gaan 

om te bezien of er oplossingen voor deze schrijnende situatie  te vinden zijn? 

7) Bent u bereid om in dit kader een overgangsregime te overwegen? 


